NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶:

二零二五年立法會換屆選舉在私人樓宇進行選舉宣傳活動

謹通知各住戶,立法會換屆選舉將於本年十二月七日舉行。鑑於各候選人在樓宇內及在本苑內的公共地方進行選舉活動,會與本苑環境及住戶有直接關係,故管理委員會同意依照過往的處理辦法,除郵寄單張外,嚴禁任何立法會候選人及其支持者在屋苑公共地方作任何選舉宣傳活動。該等選舉活動包括分發宣傳單張或廣告(送至單位、單位的信箱、或在樓宇公共地方遞交給居民);在樓宇公用地方親自接觸市民或使用揚聲器進行宣傳及對單位住客進行家訪(而各住戶均可自行接受或邀請不同的候選人及其支持者在其私人單位內進行家訪活動)。

若各住戶對上述安排有任何意見,歡迎於十二月三日(星期三)或之前以書面向服務處提出,並投入 貴座大堂的服務處收集箱內。

如有任何查詢,請於辦公時間內致電 2458 7256 與服務處職員聯絡

瑜翠園服務處 啟

2025年11月26日

Date: November 26, 2025

To: All residents of Peridot Court

Ref.no.

PDC-2025-N174

2025 Legislative Council General Election Electioneering Activities at the Living Places of Electors

As the Legislative Council General Election will be held on December 7, 2025, and respective electioneering activities conducted by candidates in the buildings and common areas of our property would have a direct effect on our residents' living environment, the Management Committee has agreed to follow the previous arrangement: not to allow any Legislative Council Election Candidates and their supporters to launch electioneering activities in the property's common areas except for distribution of leaflets via postal service. Electioneering activities include distribution of promotional leaflets or advertisements (delivered to units, unit mailboxes, or handed to residents in public areas of the buildings); personal contact residents at home / in common areas or use loudhailers for promotion (home visits by candidates/their supporters are allowed only with acceptance from our residents themselves).

Should you have any comment, please put forward your suggestion in writing to us by dropping them into the collection box in each tower lobby on or before December 3, 2025 (Wednesday).

Should you have any queries, please contact our staff at 2458 7256 during office hours.

Peridot Court
Management Services Office
KAI SHING
MANAGEMENT SERVICES
D 勝管理服務
PMC Licence No: C-499163

此通告張貼至 2025 年 12 月 3 日 This notice would be posted until 3 December 2025

詳情請瀏覽網站:www.peridotcourt.info

Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info

